
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 18.07.2022 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym 
 

Znak: BR.0002.11.2022 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym: 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1. W dniu 28.06.2022 odbył się pogrzeb zmarłego w wieku 103 lat majora Józefa Kasperowicza 

pseudonim "Bystry". Na pogrzebie Radę Miejską reprezentowali I Wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni Pan Przemysław Mikołajczyk i Pan Roman 

Rakowski.  

2. W dniu 06.07.2022 r. odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej w Sulechowie z zastępcą 

Burmistrza Sulechowa Panem Marcinem Górznym w sprawie nadania nazw ulic w strefie 

inwestycyjnej Krężoły. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan 

Radosław Murkowski, I Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Pan Zbigniew Trompa oraz radni 

Pan Wojciech Szefner, Pan Stanisław Kaczmar, Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak, Pan 

Przemysław Mikołajczyk, Pan Wiesław Kołakowski, Pani Elżbieta Musiałek, Pan Piotr 

Bodnar. 

 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

Radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma, wnioski i interpelacje: 

1. Interpelacja Radnego Piotra Miszkiewicza. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi z 

prośbą o udzielenie odpowiedzi oraz Państwu Radnym do wiadomości. Odpowiedź Pana 

Burmistrza przekazałem Panu Radnemu oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

2. Pismo Pana Przewodniczącego Komisji do spraw gospodarki odpadami i utrzymania 

czystości na terenie gminy Sulechów w sprawie szkolenia dla Radnych na temat gospodarki 

odpadami. Przychylając się do pisma informuję, że właśnie zagadnienia związane z 

gospodarowaniem odpadami będą tematem szkolenia dla Państwa Radnych. 

3. Odpowiedź burmistrza w sprawie wniosku dotyczącego rowu nr R-138. Odpowiedź 

przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

4. Odpowiedź na zapytanie radnego Wojciecha Szefnera. Odpowiedź Pana Burmistrza 

przekazałem Panu Radnemu oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

5. Informuję, że Uchwałę Nr 0007.510.2022 Rady Miejskiej w Sulechowie z dnia 21 czerwca 

2022 r. w sprawie sposobu załatwienia petycji Cechu Zdunów Polskich przekazałem 

podmiotowi wnoszącemu petycję oraz Marszałkowi Województwa Lubuskiego a także 

Przewodniczącemu Sejmiku Województwa Lubuskiego. 

6. Odpowiedź Burmistrza na interpelację Radnego Wojciecha Szefnera. Odpowiedź Pana 

Burmistrza przekazałem Panu Radnemu oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

7. Odpowiedź burmistrza Sulechowa w sprawie wniosku o rewitalizację boiska. Odpowiedź 

Pana Burmistrza przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

8. Pismo OSiR w Sulechowie do komisji Budżetu i Gospodarki oraz Komisji Oświaty, Kultury 

i Spraw Społecznych. Pismo przekazałem wszystkim Państwu Radnym do wiadomości. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

9. Informacja Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego, o udzielonych dotacjach. 

Informację przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

10. Sprawozdanie z posiedzenia wyjazdowego komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska. Sprawozdanie przekazałem Panu Burmistrzowi oraz Państwu Radnym do 

wiadomości. 

11. Wniosek Klubu Radnych PO. Wniosek przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o 

udzielenie odpowiedzi oraz Państwu Radnym do wiadomości. Odpowiedź Pana Burmistrza 

przekazałem Panu Radnemu oraz Państwu Radnym do wiadomości. 

12. Korespondencja Burmistrza Sulechowa w sprawie przebudowy dróg powiatowych relacji 

Krężoły-Łęgowo-Klępsk. Pisma przekazałem Państwu Radnym do wiadomości. 

13. Rekomendacja Komisji Budżetu i Gospodarki w sprawie wniosku ROD Kolejarz. Pismo 

przekazałem Zarządowi ROD, Burmistrzowi Sulechowa oraz Państwu Radnym do 

wiadomości. 

 

               Z poważaniem 

                

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

               Pan Radosław Murkowski 


